
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-231 

Delnice, 25. srpnja 2016. godine 

 
 

Z A P I S N I K 

s 231. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 25. srpnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio 

Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Ivana Pleše, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Nikola Muvrin, direktor KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda 

TZ Grada Delnica, Alen Udovič i Davorin Klobučar, GSC Delnice, Mirna Janeš, voditeljica programa 

Pomoć u kući starijim i nemoćnim osobama te asistent u nastavi, Nikolina Muhvić, službenica Stručne 

službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice i 

Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Gordana Piskač, Zvezdana Jerković, Tomislav Mrle umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen 

Rački, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje Ivana Pleše. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Pripremiti odluke koje su donesene na Gradskom vijeću za web stranicu. 

- Prikupljanje podataka o pružanju preventivnih aktivnosti za PGŽ. 

- Izvješće o javnim potrebama, potpisivanje ugovora za javne potrebe. 

- Odluka o imenovanju suca porotnika Županijskog suda proslijedit će se Županijskoj skupštini. 

- Pripremit će se tabularna izjava za kupce zemljišta u Crnom Lugu. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Sređivanje tenis igrališta – polovina je sređena, druga polovina bit će do kraja tjedna. 

Dogovoreno je micanje kontejnera na ekološki prihvatljiv način s Metisom. 

- Ispražnjen je bazen, kompletno je pregledan strop, sve drvene letve koje su bile sumnjive su 

bolje pričvršćene za grede, provjerena je sva rasvjeta i ventilacija, otklonjeni su kvarovi. Slijedi 

pranje korita i finalno dotjerivanje bazena te punjenje vodom kroz dane vikenda. Što se tiče 

prigovora Plivačkog kluba da bazen ne radi sada kada im je nužno potreban navodi da je više 

puta najavio na sjednici Kolegija da će se bazen isprazniti te da je kolegica razgovarala sa svim 

korisnicima bazena i ni od koga nije dobiven nikakav upit. Da su se obratili, da su dali 

informaciju pražnjenje bazena moglo se, bez problema, odgoditi za tjedan ili dva. 

Gradonačelnik navodi da nije sporno da je pražnjenje bazena spomenuto na Kolegiju no, Kolegij 

nije glasnogovornik niti jednoj sportskoj ekipi. Ne znam kakva je bila komunikacija ali oni su 

naglasili da su u tijeku priprema za prvenstvo ostali bez vode. 

- Sređuje se kuglana: uređene su svlačionice, muški toalet, montiraju se čunjevi i nove staze. 

Ženski toalet nije se uređivao jer je tamo prisutan problem propuštanja vode. 

- Linirano je pomoćno nogometno igralište. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo 

- Izvršeno je pranje gornje kućice na igralištu u Parku. U planu je pranje druge kućice. 



- Farbanje stepenica, košnja trave u vrtu i Grabnju. 

- 4 šatora vraćena su u Rijeku. 

- Uređenje i čišćenje unutarnje radione, prostorija za DVD. 

- U četvrtak vožnja slame iz Ogulina za potrebe adventa. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Prošli tjedan održana je izvanredna Skupština Udruge na kojoj je došlo do izmjene u 

predsjedništvu. Nova predsjednica udruge je gospođa Branka Crnković, Mirna Janeš je 

potpredsjednica, Katarina Mihelčić je tajnica Udruge. Gospođa Dušanka Crnković ostaje član 

Udruge. U tom je smislu potrebno srediti papirologiju kod nadležnih tijela. 

- U izradi je dokumentacija za prijavu na javni natječaj ministarstva – sprečavanje socijalne 

izoliranosti osoba. 

- Pružit će se optimalni broj usluga svim korisnicima: od košnje sve do administrativnih poslova. 

- Troje djelatnika je na godišnjem odmoru, kompletno su zamijenjeni kod korisnika. 

- U petak će se održati sastanak s djelatnicima radi predaje radnih lista. 

 

PETAR HRG 

- Objavljeni su rezultati natječaja HTZ za manifestacije – naše manifestacije nisu prepoznate, 

HTZ neće sufinancirati prijavljene programe. Postoji informacija da su, od TZ Gorskog kotara, 

prošli jedino programi Bundevijade u Vrbovskom te Ljeto u Fužinama. Za sada nam HTZ 

sufinancira s 24.000 kuna projekt uređenja Japlenškog vrha i žardinjera, PGŽ s 25.000 kuna 

adventsku bajku i s 5.000 snježnu utrku. 

- Nastavak edukacije za privatne kampove u domaćinstvima, odaziv je jako dobar, ima prijavljeno 

više od 30 zainteresiranih. 

- Sastanak u TZ Lokve sredinom tjedna radi iniciranja projekata. 

- Aktivnosti na održavanju web stranice radi promjena u smislu „Kutka za iznajmljivače“ i 

„Kalendara događanja“. 

- JU „Priroda“ dostavit će se idejna rješenja kako bi aktivnosti uvrstili u svoj plan i financijski 

nam pomogli. 

- Nastavak aktivnosti po pitanju prijave projekata na Mjeru 7.4.1. U suradnji s PINS-om aplicirat 

ćemo biciklističke i planinarske staze. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Rješavanje problema smeća u Ulici bana Josipa Jelačića gdje su stanovnici očistili smeće i bacili 

ga u dol čime su napravili više štete te su djelatnici KTD dizalicom izvlačili smeće kako bi 

lokaciju očistili od smeća. 

- Košnja svih površina, groblja u Brod na Kupi, Delnicama, Lučicama. Danas započinje i košnja 

delničkog polja. Dogovori s ljudima koji su voljni balirati sijeno. 

- Dežurstva vikendom. 

- Na delničkom groblju, u toaletima, su promijenjeni držači za papir kako bi se spriječile krađe 

papira. 

- Gradonačelnik je zatražio da se kod sjenice u Parku, kod ormarića za struju, nasipa dio šljunkom 

kako bi se spriječilo stvaranje blaga. 

- Gradonačelnik je podsjetio da treba pripremiti tri panja koja će trebati za bajku kao i narezati i 

nacijepati drva za advent. Također, u Parku je postavljen kontejner za pseće izmete a prije toga 

je znak zabrane ulaska psima u Park. Kontejner treba maknuti. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Nastavak radova na Šetalištu I. G. Kovačića: asfaltiran je nogostup, započinju pripreme za prvi 

sloj asfalta na cesti i dogovor oko uklapanja u raskršća. Kontakt s gospodinom Gucem u PGŽ 

vezano uz njihove planove za asfaltiranje oko Doma zdravlja i parkirališta kod Osnovne škole. 

Prema njegovim riječima za parkiralište oko Doma zdravlja imaju u planu, rebalansom, 

rezervirati 85.000 kuna, a za parkiralište oko Osnovne škole 200.000. kuna. Namjeravaju 

sredstva prebaciti Gradu da napravimo što možemo. S obzirom na rečeno ispada da za prostor 

oko Doma zdravlja imamo 60 kn/m2 s čime se ne može puno napraviti jer je asfalt loš, ima puno 



ivičnjaka…Osim toga pitanje je kada će biti rebalans županijskog proračuna i da li je sto posto 

sigurno da će se sredstva osigurati. Gradonačelnik navodi da bismo od Županije trebali dobiti 

akt kojim će garantirati da će osigurati sredstva u proračunu za 2016. godinu. Đulio Jusufi 

navodi da PGŽ treba ići s direktnim ugovaranjem, a ne nama dati pomoć kad se radi o njihovoj 

imovini. 
- Na Dječjem vrtiću započela je demontaža krovnog pokrova, izmijenio se bočni prozor i ulaz na 

krov. Radovi idu korektno i solidno 
- Sjenica u Parku kralja Tomislava: Potrebno je napraviti okvirni troškovnik kako bismo mogli 

zatražiti ponude. Gradonačelnik je naveo da bi bilo bolje ne planirati cole nego staviti obrađeni 

brodski pod, postaviti oluke i na jednu stranu pustiti vodu. 
- Potrebno je uskladiti se s cjenikom održavanja i započeti s radovima na sanaciji zidića u Parku. 
- Rješenja za komunalnu naknadu, rješenje po drugostepenom rješenju. 
- Koordinacija s HEP zbog zamjene drvenih stupova javne rasvjete betonskim. 
- Rješenja za komunalni doprinos, naknade za nezakonito izgrađene zgrade. 
- Gradonačelnik je zatražio da se na Šetalištu I. G. Kovačića, kod dvorane a nasuprot omorika do 

brodske ceste, svakih deset metara iskopaju rupe za stabla koja će se saditi na jesen. 
 

IVANA PLEŠE 

- Slaganje knjižne građe. 
- Pripremanje građe za izdavanje. 
- Nabavka dnevnog i tjednog tiska. 
- Rad s korisnicima. 
- Kontrola računa dobivenih knjiga, izračun stvarne cijene. 
- Stručna obrada knjižne građe iz antikvarijata. 
- Pripreme za „Čitateljski kutak“. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Analiza kredita, provjera podataka s ministarstvom, plaćanje. 
- Ministarstvu regionalnog razvoja dostavit će se odluka vezana za kapitalne projekte. 
- Osiguranje od posljedica nesretnog slučaja. 
- Osiguranje imovine – bagatelna nabava. 
- Redovne aktivnosti vezane uz financije – kompenzacije, cesije, stanovi sa stanarskim pravom. 
- Kolega Briški s udrugom Ž.A.R. radi na projektu Ministarstva socijalne politike i mladih. 

Fokus projekta je zapošljavanje dvije osobe. 
 

Katarina Mihelčić obavijestila je članove Kolegija da danas u Delnice dolazi Muzejsko vijeće 

Ministarstva kulture. 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 
 
 


